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Protokoll styremøte i Sola Pistolklubb 

 
Møtenummer: 8/2019 

Dato:    14. november 2019 
Kl:   18:00 
Sted:   Sola Skytehall 
Innkalt: Leder Fritz Gunnar Barø, nestleder / oppmann (Sosial) Kjell Haarr, kasserer 
Victor Kvassheim, sekretær Thomas M. Strøm, styremedlem Kjell Hansen, materialforvalt. 
Lars Bilstad, styremedlem Bjørn Berven-Hanssen, styremedlem Sissil Magnussen, 1. 
varamedlem Ketil Berven-Hanssen, 2. varamedlem Jan Ove Takvam, oppmann (idrett) Runar 
Magnussen, oppmann (idrett) Morten Oftedal, barneidrettsansvarlig/utdanningskont. Roar 
Puntervoll, våpenmester Per Rune Magnussen 

 
Tilstede:    
Leder Fritz Gunnar Barø, nestleder / oppmann (Sosial) Kjell Haarr, kasserer Victor Kvassheim, 
sekretær Thomas M. Strøm, styremedlem Kjell Hansen, materialforvalt. Lars Bilstad, 
styremedlem Bjørn Berven-Hanssen, 1. varamedlem Ketil Berven-Hanssen, oppmann (idrett) 
Runar Magnussen, oppmann (idrett) Morten Oftedal, barneidrettsansvarlig/utdanningskont. 
Roar Puntervoll, våpenmester Per Rune Magnussen 
 
 
Sakliste 
 
Vedtakssaker:  

Sak 1 Godkjenning av protokoll fra forrige møte 
Sak 2 Økonomisk oversikt  
Sak 4 Hallen 
 

Orienteringssaker:  
O9: Forus Sportssenter 
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Sak 1 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte 
Bakgrunn:  Protokoll fra forrige møte gjennomgått 

Ingen merknader innkommet. 
Vedtak: Protokollen godkjennes 

 
Sak 2 Økonomisk oversikt pr.   31.10.19 
Vi går ca i null i år. Per nå ligger vi an til et overskudd, men det er flere utgifter vi vet om som 
kommer i løpet av de siste månedene. 
Vedtak: Økonomisk oversikt slik den ble fremlagt av kasserer er tatt til etterretning 

o Vi snakker med Lyse om hvilken kundegruppe vi ligger i. Synes som om vi ligger i feil. 

Ansvar: Lars 

o De som ønsker å få midler fra potten må søke om dette innen 1.12.19. Mail sendes de 

aktuelle. Husk at «lokalNM» ikke dekkes. Ansvar: Thomas og Victor. 

 
Sak 3 Våpenstallen 
Bakgrunn: Behov for forsterkning av våpenstallen (spesielt .22). 
I tillegg er det fire av våre Walther luftpistoler som ikke her helt gode (lekker luft) 
Vedtak: Vi kjøper gode våpen vi kommer over, det kjøpes inn 3 Pardini .22, luftpistolene må 
repareres/erstattes 
Ansvar: Våpenmester 

 
 

Sak 4 Hallen 
Uwe Knapp, landslagstrener pistol, ønsker å komme til oss 25.-27.november for å hjelpe våre 
skyttere. Styret takker naturligvis ja til dette og har i tillegg til de Uwe selv har invitert, invitert noe vi 
anser som potensielle. 
Det skal gå gjennom styret dersom en ser at det er flere aktuelle kandidater. Ingen får bare møte 
opp.  
 
Landslaget PISTOL skal ha uttaksstevne 6.-8. desember på Kisen. Ane, Tobias, Sun og Runar skal 
reise. 
 
O9: Forus Sportssenter 
Styret registrerer at det er mye spekulasjoner i media om den videre drift av Forus Sportssenter og 
hvilken betydning det vil få for vår drift. 
Vår bane ligger som kjent i en egen seksjon, eid av Sola Kommune. Det betyr at en eventuell konkurs 
i sportssenteret ikke påvirker oss.  
 
Uten å gå i detalj så har klubben en signert avtale med Sola Kommune rom regulerer vår bruk av 
hallen og som også regulerer vår rett til å tillate andre å bruke hallen. 
 
Dersom politiet ønsker å bruke skytebanen vil dette reguleres av nevnte avtale. Styret har dialog 
med Sola Kommune om saken og er lovet å holdes informert før beslutninger tas. 


